
 

 

 
 
Besluitenlijst van de commissievergadering Ruimte en Economie,  
gehouden op maandag 5 februari 2018. 

 
Voorzitter: 

Mevrouw H. Berning-Everlo 

Griffier: 

Mevrouw H.J.M.J. van Limbeek 
  
Aanwezig zijn de leden: Aanwezig van het college: 

De heer B. Olde Hampsink (CDA) De heer E. Volmerink, wethouder 
De heer T. Busscher (CDA)  
De heer R. Booijink (CDA)  
De heer W.J.G. Weerink (CDA)  
De heer A.H.M. Eidhof (CDA)  
De heer W. Oude Voshaar (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer M. Groothuis (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer P. Hannink (Gemeentebelangen/VVD)  
Mevrouw U. Bekhuis-Groothuis (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer H. Plegt (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer A. Plegt (Dorpen Centraal)  
De heer L. Oosterik (Lijst Oosterik)  
Mevrouw M. De Boer-Loman (PvdA)  
De heer H. Wessels (PvdA)  
  
  
Afwezig zijn de leden: Afwezig van het college: 

De heer H. Stevelink (CDA) De heer R.H. de Witte 
De heer B. Harmelink (Dorpen Centraal) De heer T. Vleerbos, wethouder 
De heer S. Droste (Gemeentebelangen/VVD) Mevrouw W.A.M. Haverkamp-Wenker, 

burgemeester 
  
Plaats: Tijd: 

Raadszaal 19.30 – 20.30 uur 
  
 

1. Opening en vaststellen agenda 

 De voorzitter opent de vergadering en doet mededeling dat afwezig zijn: de heer Stevelink en de heer 
Droste; beide met kennisgeving. De heer Harmelink is afwezig; zonder kennisgeving. 
 
Besluit: 

De agenda wordt conform vastgesteld. 
 

2. Vaststellen van besluitenlijst van de vergadering van 8 januari 2018 en actielijst 

 Besluit: 

De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 
Actielijst: 

Er staat een punt op de actielijst, met een afhandelingstermijn van juli 2018. 
Op de actielijst zijn geen wijzigingen. 
 

3. Mededelingen 

 Geen mededelingen. 
 

4. Rondvraag 

 De heer Booijink: vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de NAM-locaties. 
Wethouder Volmerink antwoordt: naar verwachting treedt de NAM over ca. 6 weken naar buiten met 
ontmantelingsplannen voor de gemeente Tubbergen. Mogelijk zullen sommige locaties worden ingezet 
voor alternatieve energie. Locaties die ontmanteld moeten worden, worden eerst gesaneerd. 
 
De heer H. Plegt: vraagt naar “kamerverhuur” t.b.v. arbeidsmigranten. Bieden de bestemmingsplannen 
deze mogelijkheid? Zo ja, dan is dit wat betreft de fractie gemeentebelangen/VVD niet goed. 
Wethouder Volmerink antwoordt: nee, gewone kamerverhuur in het buitengebied is verboden. Er is een 
stukje “grijs gebied” m.b.t. kamerverhuur en het bewonen van een woning door meerdere mensen. Dit 
wordt nu bekeken en beoordeeld; wat hieraan te doen en hoe hiermee om te gaan. Hier wordt actie op 
gezet. 
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5. Informatie vanuit het college 

 Geen. 
 

6. Presentatie stand van zaken Nota kwaliteit openbare ruimte 

 Presentatie: 

Op uitnodiging van het college verzorgt de heer Mauritz (Mauritz Adviseurs en Taxateurs) een 
presentatie, met ondersteuning door de heer Davina (Noaberkracht). 
 
De presentatie is als bijlage bij het verslag gevoegd.  
 
Volgens de planning, wordt de nota in mei/juni aangeboden aan de commissie/gemeenteraad. 
 

7.  Aankoop strategische gronden Albergen 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

De raad wordt voorgesteld om in te stemmen met de voorliggende strategische grondaankoop te 
Albergen en daarvoor het benodigde krediet € 884.265,- beschikbaar te stellen. 
 
Woordvoerders: 
De heer Weerink (CDA): spreekt uit positief te staan t.o.v. het voorstel 
De heer Wessels (PvdA): vraagt een toelichting op “relatief weinig” kavels in Albergen. Vraagt of de 
grondprijzen bij alle kavels gelijk zijn. Staat het voorstel op gespannen voet met eerdere adviezen m.b.t. 
demografische ontwikkelingen? 
De heer H. Plegt (GB/VVD): vraagt een toelichting op het woord “strategisch”. Verder akkoord met het 
voorstel. 
Wethouder Volmerink beantwoordt de vragen:  
- Er is momenteel één inbreidingslocatie in Albergen: het oude centrumplan (rond Miets). Nog niet 

zeker of dit van de grond komt. Daarom daarnaast strategische grondaankoop. 
- Het heeft de voorkeur om gefaseerd te gaan bouwen (uitgifte in kleinere fases). Zodat er volgens 

de behoefte die er dan is, gebouwd kan worden. 
- Kaveluitgifteprijzen worden jaarlijks door de raad in december vastgesteld. 
De heer Wessels vult aan dat zijn vraag over de grondprijzen betrekking heeft op de grondaankoop en 
dat hij ervan uitgaat dat er vaste aankoopprijzen voor de kavels worden gehanteerd.  
Wethouder Volmerink vult aan dat de strategische grondaankoop t.b.v. toekomstige bouwplannen 
wordt gedaan met de wijsheid van nu, op basis van een grove scan, op welke locaties er woonplekken 
gewenst zijn. 

 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Bespreekstuk voor de raadsvergadering van 19 februari 2018. 
 

8. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur 
 

 
 
 
Bijlage: Actielijst  
 

Openstaande acties: 
 

Actor Activiteit Termijn Afgehandeld 
ja/nee 

Wethouder Volmerink Terugkoppeling uitwerking 
woningbouwprogramma 

Juli 2018  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


